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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister van Veiligheid en Justitie 
over het bericht dat de brandweer in Enkhuizen regelmatig buiten dienst is 
(ingezonden 1 juni 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat de brandweer in Enkhuizen vaak 
onderbezet is?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van de Veiligheidsregio dat, ondanks dat er vaak sprake is 
van onderbezetting, de veiligheid niet in het geding is? Zo ja, waarom wordt 
er dan gesproken over onderbezetting als dat blijkbaar een voldoende mate 
van bezetting is om de veiligheid te garanderen? Zo nee, wat gaat u daarop 
ondernemen? 

Vraag 3
Vindt u de proef met de variabele voertuigbezetting in deze regio geoorloofd, 
ook al laat de casus in Hellevoetsluis zien dat het tweede voertuig later 
aanwezig was bij de woningbrand? 

Vraag 4
Bent u bereid met de Veiligheidsregio in gesprek te gaan om de veiligheid 
van de inwoners te garanderen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid de inspectie te vragen naar dit specifieke incident onderzoek te 
doen en de Kamer hierover te informeren? 

Vraag 6
Bent u bereid het onderzoek van de veiligheidsregio naar deze brand aan de 
Kamer te sturen?

1 https://www.rtvnh.nl/nieuws/185814/brandweer-enkhuizen-regelmatig-buiten-dienst-het-is-nu-
gewoon-onveilig-als-er-brand-is
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